
Zimske počitnice na smučeh
Začele se bodo zimske počUnice. Vsak

se seveda odloča na svoj način, kako in kje
bo preživel svoje proste dneve. Večina se
odloči za smučanje, saj je tak letni čas.
Kako in kje bodo preživeli zimske počitni-
ce, smo povprašali bežigrajske učence.

• PETRATAŠKER, 10 l«t:
- Te zimske počitnice gremo v šolo v

naravi Sicer sem začela že s petimi leti
smučati, vendar mi bo šola v naravi omo-
gočila, da se bom še bolj izpopolnila v
smučanju. Šli bomo v Mojstrano, kar bo
zame še posebej lepo. ker bomo ostali dalj
časa, kajti do sedaj sem smučala samo čez
vikend.

• LUKA BERKOBEC, 13. let:
- Med počitnicami bom šel smučat za

cel teden na Krvavec. Smučanje mi ne dela
težav, saj sem dve in pol leti treniral v
smuCarski selekcijr. Smučanje je sicer dra-
go, vendar s tem ne bo težav, ker je moj
oče zaposlen na Krvavcu. To smučišče mi
je všeC, sa| ga obiskujem že nekaj let.

• ANDREJ LIPOVEC, 13 let:
- Tudi jaz bom smučal na Krvavcu, ven-

dar pa bom čez sobote in nedelje obiskal
tudi druga smučišča Lansko leto sem
smučal na Ulovki, kjer mi je bilo zelo vSeč.
Tudi naslednja leta bom hodil smučat, če
le ne bo vse skupaj predrago.

• JURE JUVAN, 13let:
- Jaz grem smučat Avstrijo tn stcer v

Heitigenblut. Tja bom šel za en teden z
očetom. Lansko leto sem smučal pri nas na
Krvavcu in na Soriški planini. Mislim, da se
veliko bolj splača hodit smučat v tujino, saj
za skoraj isti denar dobiš več udobja in
bol|še pogoje za smučanje. Na smučišču je
manj gneče in proge so boljše,

• PETRA ZUPANČIČ, 14 let:
- Tudi jaz bom preživela zimske počitni-

ce v Avstriji in sicer v Saalbachu: Lani sem
prav tako smučala v Avstriji. Tam je manj
gneče, veČ Žičnic in gostinske usluge,so
boljše. Menim, da je smučanje zelo atrakti-
ven šport in koristno za telesno kondicijo.
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